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Protokół Nr 12/2015 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta 

odbytego 23 listopada 2015 r. pod przewodnictwem 

pani Marii Stępniowskiej – Przewodniczącej Komisji 

 

Posiedzenie otworzyła pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji,  

witając jej członków i zaproszonych gości. 
 

Listy obecności stanowią  załączniki nr 1 i 2  do protokołu.  
 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2016 r.  

2. Sprawy wymagające opinii Komisji (zaopiniowanie projektów uchwał). 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (4 – za) i przystąpiono do jego 

realizacji.   
 

Ad. 1 
 

Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2016 r. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocław: 

Przedstawiła projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2016 rok ze szczególnym 

uwzględnieniem strategii i promocji miasta oraz projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2016-2028. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2016 rok i projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2016-2028 (stanowi załącznik do protokołu XV sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 21 grudnia 2015 r.).  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytanie do przedstawionych projektów uchwał? Nie widzę chętnych do 

zadawania pytań, w związku z tym ja chciałabym zapytać o pogotowie 

czystości, czy są zabezpieczone środki na ten cel, jak funkcjonuje, i czy się 

sprawdza?  
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Są zabezpieczone środki, ponieważ sprawdza się w stu procentach. My jesteśmy 

zadowoleni i mieszkańcy również był to bardzo dobry pomysł. Jest to coś, 

o czym powinno się mówić. Niektóre miasta chcą u siebie wprowadzić takie 

pogotowie. Tak w skrócie powiem, że "Pogotowie czystości", zaczęło działać od 

15 czerwca 2009 r. i ma charakter interwencyjny. Mieszkańcy miasta mogą 
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zgłaszać swoje uwagi pod numer telefonu 986, jest to numer  dyżurny w Straży 

Miejskiej. Straż Miejska przyjmując dane zgłoszenie, dokonuje jego oceny i 

przekazuje tę uwagę do realizacji. Dwie 2-osobowe ekipy pracują w dni 

powszednie w godz. 14.00-22.00, a w niedziele i święta w godz. 6.00-22.00. 

 „Pogotowie czystości” w Inowrocławiu to pierwsza taka inicjatywa  

w Polsce. Chociaż w Poznaniu 8 lat temu powstał tego typu twór, ale nie  

w takiej formie jak u nas, ponieważ działał tylko na małą skalę  

i w ograniczonym zakresie.  Zostało powołane głównie w celu interwencyjnego 

usuwania skutków kolizji drogowych. 

To właśnie ze względu na zakres działania inowrocławskie Pogotowie uważane 

jest za pierwszą tego typu inicjatywę w Polsce. PC w Inowrocławiu czy deszcz 

czy śnieg, palące słońce czy grad, dzień powszedni, niedziela lub święto,  

zadaniem PC stanowiącego uzupełnienie i doprecyzowanie, zgodnie ze 

stosownym powierzeniem przez Miasto, zadań Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w zakresie wykonywania usług utrzymania 

czystości i porządku oraz zieleni miejskiej i zadrzewień jest szybkie i sprawne 

działanie w zakresie likwidacji nieczystości na terenach miejskich.  Działają nie 

tylko wskutek zgłoszeń od inowrocławian, ale w wyznaczonych godzinach 

swojej pracy, "krążą" po mieście i reagują na nieprawidłowości.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy środki na promocję wzrosną? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Tak, wzrosną, trzeba promować miasto. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Pozwolę sobie powiedzieć kilka słów odnośnie budżetu na 2016 r.  

Z budżetem Miasta jest tak jak z budżetem rodzinnym, nie zawsze można 

zaspokoić wszystkich oczekiwania. 

Przystępujemy do głosowania.  

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok  2016? 
 

Głosowanie:  za – 3, przeciw, -1, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia  na  lata 

2016-2028?        

Głosowanie:  za – 3, przeciw, - 1, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Mogę tylko podziękować Państwu, którzy głosowali za. Jest to ogromna praca 

wielu osób, jeszcze raz dziękuję. 
 

Opinie Komisji zostaną przekazane Komisji Budżetu i Finansów  

(załącznik nr 3  do protokołu). 
 

 

Ad. 2 
 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji (zaopiniowanie projektów 

uchwał). 
 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków wraz  

z uzasadnieniem – załącznik nr 4  do protokołu.  
 

Stanisław Kowalewski – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji:  

Przedstawił  szczegółowo  wniosek  PWiK Sp. z o.o. w Inowrocławiu dotyczący 

zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie miasta Inowrocławia na okres od 1 stycznia 

2016 r. do 31 grudnia 2016 r. (załącznik do protokołu XIV sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia z 30 listopada 2015 r.). 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały i do wniosku 

przedstawionego przez pana Prezesa Kowalewskiego? 
 

Magdalena Łośko – członek Komisji: 

Czy ta podwyżka jest konieczna? Czy nie można by przenieść tej podwyżki na 

później, po modernizacji stacji w Trzaskach? 
 

Stanisław Kowalewski – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji:  

Ta podwyżka jest konieczna, ponieważ trzeba kupić wodę i za nią zapłacić.   

Staraliśmy się, żeby ten wzrost był jak najniższy. Oprócz tego ponosimy też 

wiele innych kosztów nie zależnych od nas. 
 

Marcin Wroński – członek Komisji:  

Czy planuje się radiowy odczyt wodomierzy? 
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Stanisław Kowalewski – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji:  

To nie jest takie proste. Odczyt radiowy wiąże się z tym, że muszą być 

wszystkie jednakowe wodomierze, a na dzień dzisiejszy nie ma takiej 

możliwości.  
 

Magdalena Łośko – członek Komisji: 

Kiedy przeciętny mieszkaniec będzie widział poprawę jakości wody?  
 

Stanisław Kowalewski – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji:  

Planujemy zakończenie modernizacji na przełomie lipca-sierpnia 2016 r. Jak 

będzie to widoczne przekonamy się. Ja ze swej strony mogę zagwarantować, że 

będziemy robić wszystko, żeby ta jakość wody znacznie się poprawiła.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 1, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania  

w Inowrocławiu oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania  

i sposobu ich pobierania wraz z załącznikami i uzasadnieniem – załącznik nr 5  

do protokołu.  
 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał.  
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
 

Bogusław Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto 

Inowrocław oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków wraz  

z załącznikiem i uzasadnieniem – załącznik nr 6  do protokołu. 

 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał.  
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Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie ustalenia cen  

i opłat za usługi z zakresu komunikacji miejskiej świadczone przez Miejskiej 

Przedsiębiorstwo Komunikacyjne sp. z o.o. w Inowrocławiu wraz  

z uzasadnieniem – załącznik nr 7  do protokołu. 
 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał.  
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Inowrocławia na lata 2016-2022 wraz 

z uzasadnieniem – załącznik nr 8  do protokołu.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Magdalena Łośko – członek Komisji: 

Czy już wiadomo, że będą zmiany? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Opracowanie tego projektu uchwały  podyktowane jest koniecznością 

dostosowania Programu do wymogów nowego okresu budżetowego Unii 

Europejskiej, w ramach, którego będzie można pozyskać wsparcie na 

rewitalizację społeczno-gospodarczą oraz fizyczną obszarów o dużej 

koncentracji negatywnych zjawisk, w oparciu o Gminne Programy 

Rewitalizacji. Natomiast w 2015 r. przestaje obowiązywać dotychczasowy 

dokument „Lokalny Program Rewitalizacji Miasta Inowrocławia na lata 2008-

2015, który został przyjęty uchwałą nr XXXIII/464/2009 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 27 maja 2009 r. Nowa perspektywa programowania 2014-

2020 warunkuje pozyskanie dofinansowania na rewitalizację, od sporządzenia 

dokumentu Gminnego Programu Rewitalizacji, przyjętego w drodze uchwały 

przez Radę Miejską. 
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Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Wiemy ile mamy pieniędzy, w budżecie też mamy zarezerwowane pieniądze na 

ten cel. Jeżeli sprawy formalne będą załatwione, przystąpimy do realizacji. 
 

Magdalena Łosko – członek Komisji: 

Czyli wzorowo? 
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Nie tracimy czasu. Bardzo dobrze zrealizowane były zadania w poprzednim 

czasie, dzięki temu otrzymaliśmy dodatkową pulę pieniędzy.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych do 

zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi i Młodzieżą: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Miasta 

Inowrocławia z organizacji pozarządowymi w 2016 r. wraz z uzasadnieniem – 

załącznik nr 9  do protokołu.   
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Marcin Wroński – członek Komisji: 

Już działa Lokalna Grupa Działania? 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi i Młodzieżą: 

Lokalna Grupa Działania może już oficjalnie funkcjonować.  Trwa remont 

biura, ale organizacje pozarządowe mogą kierować do Prezydenta Miasta 

wnioski. Konkurs zostanie rozstrzygnięty do końca lutego 2016 r.  

Program współpracy Miasta z organizacjami pozarządowymi realizowany 

będzie od  1 stycznia 2016 r. do 31 grudnia 2016 r.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych do 

zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
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Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
 

Agnieszka Chrząszcz – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie informacji o prowadzonych działaniach 

związanych z promocją Miasta Inowrocławia oraz planem działania na 2016 r. 

wraz z załącznikiem i uzasadnieniem  – załącznik nr 10  do protokołu. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Magdalena Łośko – członek Komisji: 

Materiał bardzo szczegółowy, należy pochwalić działania w kierunku promocji 

Miasta i upowszechniania kultury.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych do 

zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 1, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawiła propozycje do planu pracy Komisji na I półrocze 2015 r.: 

Na styczeń: 

- Problematyka pozyskiwania funduszy unijnych oraz omówienie  

inwestycji realizowanych w Inowrocławiu z tych środków. 

Na luty: 

- Sprawozdanie z działalności Komisji za 2015 r.  

- Promocja gospodarczego potencjału Miasta. Udział w lokalnych i 

krajowych imprezach wystawienniczych. 

- Działalność InLotu – promocja oferty turystycznej Miasta. 

Na marzec: 

- Plan rozwoju i modernizacji sieci wodociągowo-kanalizacyjnej na 

najbliższe lata. 

- Spotkanie Komisji z przedstawicielami organizacji otoczenia biznesu.  

Na kwiecień: 

- Promocja Inowrocławia poprzez kulturę i imprezy ogólnopolskie. 

Informacja  o najważniejszych wydarzeniach kulturalnych planowanych 

na 2016 r.  

 



8 
 

Na maj: 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2015 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2016 r. 

Na czerwiec: 

-   Sprawozdanie z realizacji Miejskiej Strategii Rozwoju Transportu do 2020 r. 

za rok 2015. 

Punkty stałe: 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące.      

Czy są inne propozycje? Nie widzę innych propozycji, przystępujemy do 

głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy na I 

półrocze 2016 r.? 

 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Plan pracy został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję i zostanie 

przedstawiony na XV sesji RMI w dniu 21 grudnia 2015 r. – załącznik nr 11  

do protokołu. 

 

Ad.3  

 

Sprawy bieżące. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Maria Stępniowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


